
K.Maksvytis prieš KMT pusfinalį: tokiose rungtynėse veikia daug
skirtingų faktorių

Karaliaus Mindaugo taurės turnyro ketvirtfinalį sėkmingai įveikęs Panevėžio „Lietkabelis“
atsakingai rengiasi pusfinalio rungtynėms.

Ten panevėžiečių laukia Utenos „Juventus“ ekipa, kuri paneigė prognozes ir namuose 87:84
nukovė Vilniaus „Lietuvos ryto“ krepšininkus, gynusius titulą.

Tiek „Lietkabeliui“, tiek „Juventus“ tai yra istorinis šansas žaisti taurės finale, todėl abu
klubai pasiruošę atiduoti visas jėgas. Šiame Lietuvos krepšinio lygos sezone ekipos
pasidalijo po pergalę išvykose: „Lietkabelis“ Utenoje laimėjo 85:76, o namuose patyrė
nesėkmę 77:84.

Pastaruoju metu Antano Sireikos kariauna žaidžia pakiliai ir tai liudija šešių pergalių serija
LKL bei šią savaitę nukautas „Lietuvos rytas“.

„Negalima nepastebėti, kad „Juventus“ pastaruoju metu žaidžia labai gerai. Komandoje
jaučiamas pagyvėjimas. Galbūt tai lėmė Šalengos atėjimas, galbūt šiaip ekipa rado savo
ritmą. Į tai reikia atkreipti dėmesį“, – „Kklietkabelis.lt“ sakė vyriausiasis treneris Kazys
Maksvytis.

– Ką į Utenos ekipos žaidimą įnešė D.Šalenga? – paklausėme K.Maksvyčio.

– Jis įnešė užtikrintumo, kaip tikras veteranas. Gynyboje ir puolime gali žaisti per kelias
pozicijas. Treneris mėgsta jį ir pasitiki. Kai kas dėl to ir mažiau gauna laiko pasireikšti, bet
kadangi žaidimas pagerėjo, niekas turbūt dėl to nesiskundžia.

– Pastaruoju metu įspūdingai žaidžia V.Čepukaitis. Ar jis yra pagrindinė grėsmė?

– Taip, yra Čepukaitis, bet negalima vien jo išskirti – yra ir Šulskis, kuris labai gerai žaidžia
ir lengvuoju kraštu, ir sunkiuoju bei yra išmaniai išnaudojamas Sireikos. Tas pats Diggsas
labai gerai valdo komandą. Manau, kad tai yra neblogas branduolys, kuris žaidžia gerą
krepšinį, todėl negalima išskirti kelių žaidėjų.

– Ar nustebino „Juventus“ pergalė prieš vilniečius?

– Jie rungtynes galėjo laimėti ne tik namuose, bet ir Vilniuje. „Lietuvos rytas“ tokioje
situacijoje, kad keitėsi treneriai ir Kurtinaitis tikrai nespėjo paruošti komandos. „Juventus“
gali įveikti vilniečius ir tai nėra didžiulė staigmena.
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– Rungtynės vyks labai neįprastu laiku – 14 valandą. Ar tai kažkaip koregavo
pasirengimo planą?

– Pakoregavo šiek tiek. Mes šiandien stengsimės pasitreniruoti rungtynių laiku, kad
įprastume prie tokio režimo. Skirtumas nėra labai didelis, nes LKL susitikimus savaitgalį
žaidžiame 16 valandą. Sąlygos vienodos tiek jiems, tiek mums, todėl reikės prisitaikyti.

– Kas būna svarbiausia tokiose rungtynėse?

– Yra šiek tiek kitokia specifika – kas greičiau prisitaiko prie sąlygų, kuriuos mažiau kamuoja
jaudulys. Taip pat reikia ir sėkmės, nes viską sprendžia vienas mačas. Tokiose rungtynėse
daug įvairiausių faktorių.

– Kaip manote, ką palaikys kauniečiai?

– Jeigu labai nepyksta už pergales prieš „Žalgirį“, tai galbūt mus palaikys. Džiaugsimės savo
sirgaliais, kurie atvažiuos iš Panevėžio.


